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ONDERWERP 
Voortgang overleg met CIF inzake buitengebied. 

KENNISNEMEN VAN 
Gesprekken met CIF omtrent aanleg glasvezelkabel in het buitengebied. 
 
 
 

INLEIDING 
Het college is bereid het gesprek met CIF te voeren omtrent de aanleg van glasvezel in het 
buitengebied. 
In deze brief geven wij aan wat CIF aan de gemeente vraagt. 
Wij zijn benieuwd hoe uw raad over de vraag van CIF denkt. 
 

KERNBOODSCHAP 
De afgelopen weken heeft het college overleg gevoerd met CIF over een mogelijke (versnelde) 
uitvoering van het aansluiten van de woningen in het buitengebied op het glasvezel net. 
Doel van het overleg is om te onderzoeken wat er nodig is om er voor te zorgen dat CIF de aansluiting 
van deze woningen op het glasvezelnet (versneld) gaat uitvoeren. Dit omdat er ons regelmatig vragen 
/ klachten bereiken van bewoners van woningen in het buitengebied die niet zijn aangesloten. 
Van belang is dat in de overeenkomst tussen de gemeente en CIF een inspanningsverplichting is 
opgenomen. CIF zal zich volgens de overeenkomst inspannen om alle woningen binnen de gemeente 
voor 2018 aan te sluiten op het glasvezelnet. Er is dus geen harde contractuele resultaatsverplichting 
die de gemeente jegens CIF kan afdwingen. 
Uit de gesprekken met CIF is gebleken dat er geen technisch probleem is om al de woningen aan te 
sluiten. Het knelpunt is de financiering van de uitvoering. 
 
CIF heeft aangegeven dat er nu nog 318 woningen niet aangesloten zijn op het glasvezelnet. Daar is 
een aanzienlijk investeringsbedrag voor nodig. 
CIF neemt de helft van dit investeringsbedrag voor haar rekening. CIF heeft aangegeven dat zij met 
de gemeente in gesprek wil om voor te leggen dat ook de gemeente een financiële bijdrage levert. 
  



Het zou gaan om een gemeentelijke bijdrage van circa € 361.000,--. 
 
Wij zijn benieuwd hoe uw raad in beginsel over de vraag van CIF denkt. In de gemeentebegroting is 
geen rekening gehouden met deze eventuele uitgave. Daarom leggen wij deze informatienota aan u 
voor. 
 

 

 

Met vriendelijke groet, 

het college van de gemeente Albrandswaard, 

de secretaris, de burgemeester, 

 

  

Hans Cats drs. Hans-Christoph Wagner 
 


